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زندگی عفیفانه زنان ایران ربطی به حکومتها ندارد اما در جمهوری اسلامی حجاب قانونی است و وقتی موضوعی تبدیل به

قانون میشود همه باید پایبند باشند.

ابراهیم رئیسی در گفتگو با شبکه تلویزیونیCNN ؛  

سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور اسلامی ایران گفت:

جمهوری اسلامی ایران در موضوع تبادل زندانیان یک کار بشردوستانه انجام داد. تا جایی که اطلاع داریم افرادی که از ایران در
آمریکا حبس بودند به ناحق دستگیر شده بودند اما افراد بازداشتی در ایران، مرتکب جرایمی شده بودند که در مراحل دادرسی

نیز اثبات شده و محکومیت قطعی داشتند.

به گزارش اسپادانا خبر، او در گفتگو با با شبکه تلویزیونی CNN آمریکا و در پاسخ به سوالی در مورد آزادی چند میلیارد دلار
اظهار داشت:

این پول متعلق به ملت ایران است و تا کنون هم غیرعادلانه و ظالمانه بلوکه شده بود. طبیعتا این پول باید در جهت رفع نیازهای
ملت ایران هزینه شود و این از اولویتهای ماست.

وی گفت:

ما بارها اعلام کردهایم که سلاح هستهای هیچ جایگاهی در دکترین دفاعی ایران ندارد چون نه به آن نیاز داریم و نه عقیدهای به
سلاح هستهای داریم. به باور ما و بر اساس فتوای رهبر معظم انقلاب اسلامی سلاح هستهای جزو سلاحهای کشتار جمعی است

و لذا هم تولید و هم نگهداری آن حرام است و ما به این فتوا پایبندیم. این رویکرد از لحاظ فقهی و اسلامی ما را متعهد میکند
که به هیچ عنوان دنبال تولید سلاح هستهای نباشیم و تا کنون نیز هیچ دلیلی مبنی بر اینکه جمهوری اسلامی ایران برخلاف این

باور و عقیده عمل کرده باشد، پیدا نشده است. ایران هیچگاه نگفته ما نمیخواهیم بازرسی باشد. ما گفتیم اعتماد ما از افرادی
که مربوط به این سه کشور هستند سلب شده و مورد تردید است اما با اصل بازرسی و حضور بازرسان از ملیتهای مختلف

هیچ مشکلی نداریم و همواره هم بازرسانی از ملیتهای مختلف به ایران آمدهاند و اکنون نیز بنای ما همکاری با آژانس
بینالمللی انرژی اتمی است. سوال جدی ما از این سه کشور اروپایی و آژانس بینالمللی انرژی اتمی این است که چرا آژانس

را به ابزار فشار بر برخی کشورها تبدیل کردهاید؟ شما که میدانید مسئلهتان فعالیتهای هستهای ایران نیست، میدانید که
ایران تا کنون هیچ فعالیت هستهای در راستای تولید سلاح نداشته و اعلام رسمی هم کرده که قرار نیست هیچگاه سراغ سلاح
هستهای برود، پس این همه فشار سیاسی برای چیست و دنبال چه هدفی هستید؟ سوال ما این است که چرا اینقدر فشار به

ایران وارد میکنید؟ آیا فکر میکنید ایران با این فشارها در استفاده صلحآمیز از انرژی هستهای با تردید مواجه میشود؛ فناوری
که منافع زیادی برای کشور دارد و امروز فقط در عرصه تولید رادیوداروها جان حداقل یک میلیون نفر را نجات داده و بعد از

این هم نجات خواهد داد. فناوری که در عرصههای کشاورزی، صنعت، نفت و گاز و خیلی زمینههای دیگر کاربردهای مفید و
موثر زیادی دارد. اگر این فشارها را وارد میکنید که ما نتوانیم به توانمندیهای هستهای دست پیدا کنیم، باز هم اشتباه است
چرا که توانمندیهای هستهای ایران دیگر بومی شده و امروز ایران جزو کشورهای برخوردار از توانمندی و فناوری هستهای

بومی است اما تاکید کرده و میکنیم که بهدنبال سلاح هستهای نیستیم و این را خود شما هم تایید کردهاید. چه مشکلی وجود
دارد که شاهد چنین سطحی از رفتارهای سیاسی و دوگانه علیه جمهوری اسلامی ایران هستیم، آیا تصور میکنید میتوانید با

این رفتارها و اقدامات ایران را متوقف کنید؟ این اقدامات صرفا جنبه سیاسی دارد و به قصد اعمال فشار بر ایران انجام
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میشوند، اما ایران نشان داده که کشور مقاومی است و با تبدیل تهدیدها و فشارها به فرصت، پیشرفت خود را نیز دنبال کرده
و میکند.

او گفت:

ما که از ابتدا دنبال غنیسازی ۶۰ درصدی نرفتیم. مطابق معاهده برجام یک تعهداتی ما داشتیم و یک تعهداتی آمریکا و
اروپاییها؛ آمریکا از پیمان خارج شد و اروپاییها نیز تعهدات خود را نقض کردند و این تنها ایران بود که طبق تایید و تاکید آژانس

بینالمللی انرژی اتمی به تعهدات خود عمل کرد. این کار ایران در پاسخ به نقض پیمانهایی بود که طرفهای معاهده با این
کشور انجام دادند. جمهوری اسلامی ایران رسما هم اعلام کرد که این اقدام به هیچوجه به معنای رفتن به سمت تولید سلاحهای

هستهای نیست بلکه پاسخی است به نقض تعهدات و رفتارهای غیرمتعهدانه اروپاییها و آمریکا و هر زمان که این کشورها به
تعهداتشان بازگردند، ایران همچنان که تا کنون به تعهداتش عمل کرده بعد از این هم به آنها عمل کرده و پایبند خواهد بود.
امروز کشورهای اروپایی و آمریکا باید تصمیم بگیرند، چرا دچار بیتصمیمی شدند، اروپاییها چرا تصمیم نمیگیرند، ایران که

تصمیم و نظرش را رسما اعلام کرده و آژانس بینالمللی انرژی اتمی هم که بازرسی انجام داده و میدهد؛ امروز توپ در
زمین آمریکا و اروپا است، باید تصمیم بگیرند که به تعهداتشان عمل کرده و تحریمها را لغو کنند. وقتی ایران بر اساس معاهده

برجام و طبق تایید خود آژانس به طور کامل به تعهداتش عمل کرد، مگر نباید تحریمها لغو میشد، تحریمها اما نه تنها لغو
نشد، بلکه افزایش هم یافت؛ آیا نباید آمریکا و کشورهای اروپایی در این زمینه مورد سوال واقع شوند. ما در این زمینه سوال
جدی از آمریکا و کشورهای اروپایی طرف معاهده با خود داریم که چرا با وجود عمل ایران به تعهداتش، تحریمها نه تنها لغو

نشد که افزایش هم یافت؟

وی همچنین اظهار داشت:

ملتهای عرب عمیقا از رژیم صهیونیستی نفرت دارند و دولتها برای بقای خودشان به فشار آمریکاییها تن دادهاند. این فشار
آمریکاییهاست و تصور آمریکاییها این است که با این کار برای رژیم صهیونیستی نوعی امنیتآفرینی میکنند، در صورتی که

عادیسازی روابط بعضی از این کشورها با این رژیم به هیچ عنوان برای او امنیتساز نخواهد بود چرا که هم از درون دچار
مشکل شده و هم از بیرون مورد نفرت جدی همه کشورهای مسلمان و غیرمسلمان و به نوعی مردم همه دنیاست. امروز

رژیم صهیونیستی منفورترین رژیم در دنیاست و جنایات پرشمار علیه انسان و بشریت دارد و نقض پیمانهای بسیاری مرتکب
شده است. مگر آمریکاییها بزرگترین مدعی دمکراسی در جهان نیستند، مگر بارها تاکید نکردهاند که معتقد به احترام به رای
مردم و برقراری حکومتهایی هستند که بر اساس ساز و کارهای دمکراتیک شکل گرفته باشد! خب اجازه دهند دمکراسی در

سرزمینهای اشغالی فلسطین اجرا شود، وقتی چنین راهحلی وجود دارد چرا دوباره راهحلهای پیچیده و شکستخورده انتخاب
میشوند؟ راهحلهایی که مبتنی بر اعمال فشار از سوی آمریکا و کشورهای غربی همپیمان او و نیز ایرانهراسی هستند، در
طول ۷۵ سال گذشته نیز جواب نداده، پس چرا دوباره انتخاب میشوند، چرا به دنبال راهحلهایی که میتوانند مشکل را حل

کنند، نمیروید؟

او با بیان این که امروز این قدرت آمریکاست که در جهان رو به افول است و در مقابل آن جایگاه جمهوری اسلامی روز به روز
در حال تقویت شدن است گفت:

گواه صدق این مدعا چیست؟ آمریکا و برخی کشورهای اروپایی میخواستند ما در جنگ تحمیلی پیروز نشویم ولی ما پیروز
شدیم، میخواستند با بهراه انداختن داعش در منطقه ما را متوقف کنند اما شکست خوردند، خانم کلینتون در مناظرههای

انتخاباتی چشم در چشم مردم دنیا گفت داعش ساخته دست آمریکاست، امروز آمریکاییها چه پاسخی به افکار عمومی دنیا در
قبال جنایات داعش دارند؟ آیا قابل انکار است که بساط داعش دستساخته آمریکا بهدست شهید سپهبد قاسم سلیمانی در

منطقه جمع شد؟

رئیسی در پاسخ به سوالی در مورد تظاهرات سراسری در ایران در سال گدشته نیز گفت:

شما هر ساله راهپیماییهای میلیونی ملت ایران در ۲۲ بهمن و روز قدس را مشاهده میکنید که جلوه واقعی حضور ملت ایران
در صحنه است. آنچه که در پاییز سال گذشته در برخی خیابانهای ایران اتفاق افتاد متشکل از عدهای فریب خورده بود که

البته مورد عفو عمومی رهبر معظم انقلاب اسلامی قرار گرفتند. در مورد عده اندک دیگری هم که مرتکب جنایات شدند،
پرونده آنها باید مورد رسیدگی قضایی قرار گیرد. اتفاقا قاطبه ملت ایران هم با این جریان همراهی نکردند. جمهوری اسلامی
ایران نیز همواره نشان داده است که برای شنیدن صدای اعتراضات مردمش گوش شنوا دارد. آنچه که سال گذشته در قالب

جنگ ترکیبی علیه ملت ایران اتفاق افتاد کاملا از جانب آمریکا و چند کشور اروپایی حمایت میشد. در بخش رسانهای این جنگ
برخی شبکههای تلویزیونی که دفتر آنها در آمریکا و اروپاست، رسماً آموزش ترور و خشونت و انفجار میدادند. در واقع آنچه
که سال گذشته روی داد یکی دیگر از جلوههای دشمنی آمریکا و برخی کشورهای اروپایی با جمهوری اسلامی ایران بود والا

دغدغه آنها بههیچ وجه حقوق زنان در ایران نیست. آنها سالها در قالب پرونده هستهای به ایران فشار آوردند بدون آنکه پاسخ
دهند چرا رژیم صهیونیستی که دارنده کلاهکهای هستهای است، هرگز از سوی آنها مورد اعتراض قرار نگرفته است؟ بنابر این

مسئله آمریکا و کشورهای اروپایی نه زنان ایران است و نه فعالیت هستهای، آنها میخواهند ملت ایران مطیع آنها باشد در
حالی که این ملت بیش از ۴۰ سال است که به استقلال رسیده و در مقابل خواست آمریکاییها تسلیم نخواهد شد. امروز ملت

ایران در عرصه جهانی حرف برای گفتن دارد، استقلال و آزادی خود را در جمهوری اسلامی یافته و با استکبار سر سازش
ندارد. درباره مسئله حجاب هم باید گفت در تاریخ کهن ملت ایران زندگی زنان همواره عفیفانه بوده و ربطی به حکومتها
ندارد. آنها حجاب را نه به خاطر جمهوری اسلامی بلکه به خاطر اعتقاداتشان برگزیدهاند. در عین حال در جمهوری اسلامی
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ایران حجاب قانونی است و وقتی یک موضوعی در دنیا تبدیل به قانون میشود همه باید به آن پایبند باشند. تلاش غربیها برای
برجستهسازی مسئله جنسیت، زن و حجاب در ایران صرفا ایجاد دو قطبی در جامعه ایرانی است. آنها سالهاست که اهداف
خود در کشورهای دیگر را با دو قطبیسازی پیش میبرند، اما در مقابل ملت ایران حتما به اهداف خود نخواهند رسید چرا که
این ملت، ملتی فهیم است که دریافته که غربیها خیرخواه و دلسوز آنها نیستند. آمریکاییها در قبال ایران دو هدف را دنبال

میکردند. اول انزوای ایران که با عضویتمان در پیمان شانگهای، گروه بریکس و ارتباطات وسیع سیاسی، اقتصادی و اجتماعی
با کشورهای دیگر شکست خورد، دوم ایجاد یاس و ناامیدی در ملت ایران بر اثر فشارها و تحریمها که آن هم بهدلیل

پیشرفتهای ما در حوزههای مختلف بر خلاف خواست غربیها محقق نشد. ایران بهرغم تمام دشمنیهای غرب کشوری رو
به پیشرفت است. در اینجا روی سخنم با هیئت حاکمه آمریکا است؛ شما که ۴۰ سال تحریم و تهدید علیه ملت ایران را تجربه

کردید اما به هیچ نتیجهای نرسیدید، در دشمنی خود با این ملت بازنگری کنید و با خواست یک ملت نبرد نکنید. بدانید ملت ایران
اراده کرده است که مستقل زندگی کند و روز به روز در حال پیشرفت است. به عقیده من دورهای که آمریکا با این روشها

بخواهد بر ملتها تسلط یابد به پایان رسیده است. قدرتهای نوظهوری در عالم شکل گرفتهاند که فردای جهان را رقم
خواهند زد. ملت ایران نیز نشان داده است که زیر بار حرف زور نمیرود، هماهنگونه که تا کنون نرفته است و آمریکاییها باید

رویکردشان را در مقابل این ملت تغییر دهند.چرا آمریکاییها نمیگذارند سخن درست به گوش ملتها برسد؟ چرا با تحریم
خبرگزاریها و برخی شبکههای تلویزیونی نمیگذارد مسائل دنیا بر مبنای واقعیت برای افکار عمومی تبیین شود؟ شما باید از

مقامات آمریکایی در اینباره سوال کنید. تحریمهای رسانهای ظلم به مردم و به ملتهاست.
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